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نــــگرهغیـــر محرمانـــه

 پلمب یک باشگاه ورزشی مختلط 
در فردیس البرز

دادستان شهرســتان فردیس از پلمب یک باشگاه 
ورزشی که اقدام به برگزاری کلاس های مختلط در رده 
جوانان و نوجوان می کرد، خبرداد. حسین ناصرخاکی 
گفت: در پی انتشار گزارش هایی در خصوص برگزاری 
کلاس های مختلط در یک باشگاه ورزشی در مشکین 
دشت فردیس، بلافاصله دستور بررسی موضوع صادر 
شــد. وی اضافه کرد: با توجه به احــراز صحت خبر، 
پیش از ظهر دیروز دســتور پلمب این سالن ورزشی 
صادر شد. دادستان شهرستان فردیس افزود: با توجه 
به بررسی صورت گرفته، این سالن پلمب و برای مالک 
و مربی آن پرونده قضائی تشــکیل شــده و در مسیر 

رسیدگی قرار دارد. 

بازگشت کیمیا به تلویزیون 
کانال تلگرامی فارس پلاس نوشــت: کیمیا گیلانی 
کــه دو ماه قبــل از تلویزیون خداحافظــی کرده بود 
و گفتــه بود حــال مردم خوب نیســت بنابراین اجرا 
نمی کنم! بعد از جذب فالوئر، دکمه پشــیمانم را زد و 

دوباره به تلویزیون سلام کرد!

۲۰ هزار امضا علیه نامزد ستاره آرژانتین
رفتار نامــزد جولین آلوارز، ســتاره آرژانتینی، با 
هواداران تیم ملی این کشور باعث عصبانیت بسیاری 
شده است. قهرمانی تیم ملی آرژانتین در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطــر موجی از هیجــان را در بین طرفداران 
ایــن تیم به همراه داشــت. وقتی کــه بازیکنان این 
تیم وارد پایتخت آرژانتین شــدند، بسیاری از مردم 
ســاعت های طولانی منتظر ماندند تا آنها را ببیند و 
عکسی به یادگار با قهرمانان شان بیندازند. در همین 
حــال ویدئویی از امیلیا فررو، نامــزد جولین آلوارز، 
منتشــر شــد که نشــان می داد او مانع از این شده 
که گروهی از پســران نوجوان بتوانند با این بازیکن 
عکس بگیرند یا امضای او را داشته باشند. این اتفاق 
باعث خشــم بسیاری شد و حالا طوماری علیه او در 
حال جمع آوری اســت که از این بازیکن می خواهد 
نامزدی اش را با او به هم بزند. این نامه تا به حال ۲۰ 
هزار امضا جمع کرده و به نظر می رســد که شرایط 
فررو که خودش نیز از شــخصیت  های شناخته شده 
شبکه های اجتماعی در آرژانتین است چندان خوب 

نیست. 

اصرار به یادگیری زبان اوکراینی همسر
سوتلانا سوپلینیاک بازیگر اوکراینی سریال  امنیتی 
»تمام رخ« می گوید از کودکی همیشه دوست داشته 
یک نقش منفی بازی کند/شاید ۵ سال پیش، سوتلانا 
که در ایران بیشتر با نام لانا شناخته می شود گمانش 
را هم نمی کرد که روزی بــه عنوان بازیگر در فیلم ها 
و ســریال های ایرانی در نقش های اصلی ظاهر شود. 
البته علاقه مندی او به ایران، فرهنگ و آداب و رســوم 
ایرانی انگیزه ای شد تا در رشته ادبیات و زبان فارسی 
در یکی از دانشــگاه های معتبر اوکراین دانش آموخته 
شــود. او گفت: من مجردم و دوست دارم با عشق و به 
قول ایرانیان با »مرد حسابی« ازدواج کنم. مهم نیست 
اوکراینی یا ایرانی باشد. ولی اگه ایرانی باشد باید آماده 

باشد زبان اوکراینی را یاد بگیرد. 

تایید حکم اعدام محمد بروغنی 
در پی انتشار خبری غیر واقعی مبنی بر نقض حکم 
دادگاه محمد بروغنی از متهمان اغتشاشــات اخیر در 
دیوان عالی کشــور، پیگیری ها نشــان می دهد، خبر 
منتشــر شده صحت ندارد و حکم این متهم در دیوان 
عالی کشــور تایید شده و تصمیم قضائی جدیدی نیز 
در این پرونده اخذ نگردیده اســت بر اســاس دادنامه 
صادر شده از سوی دادگاه انقلاب تهران، متهم محمد 
بروغنی معروف به »ممد آلفا« که با کشــیدن سلاح 
سرد و حمله مسلحانه از طریق جرح عمدی با چاقو به 
یکی از ماموران حافظ امنیت به قصد جان وی، ایجاد 
رعب و وحشت برای شهروندان و ناامنی در محیط و به 
آتش کشیدن فرمانداری شهرستان پاکدشت و تخریب 
اموال آن به اتهام محاربه محاکمه شــده بود با حکم 
دادگاه به اعدام محکوم شــد و این حکم در تاریخ ۱۵ 
آذرماه توسط دیوان عالی کشور نیز تایید گردید جلسه 
دادگاه رسیدگی به اتهامات محمد بروغنی هفتم آبان 

امسال برگزار شده بود. 

مهدی قدیمی بازداشت شد 
روز گذشته ماموران امنیتی با حضور در خانه پدری 
»مهدی قدیمی« در فردیس کــرج، این روزنامه نگار 
را بازداشــت کردند. یکی از اعضــای خانواده »مهدی 
قدیمی« در گفت وگو با اعتمادآنلاین در این باره گفت، 
صبح پریروز حدود ۱۰ نفر مامــور امنیتی با مراجعه 
به خانه، ضمن تفتیش اتاق و خودرو شخصی مهدی، 
موبایــل و لپ تاپ او را ضبط کردند. به گفته این عضو 
خانواده مهدی قدیمی، دوربین مداربســته ساختمان 
محل ســکونت آنها نیز از سوی ماموران امنیتی ضبط 
شده است. او همچنین گفته که مدتی پس از بازداشت 
مهدی، به دلیل اینکه ضابطان از تهران نیابت داشتند، 
این روزنامه نگار را به تهــران منتقل کردند. او با بیان 
اینکه شــعبه رسیدگی کننده به پرونده مهدی قدیمی 
شعبه ۲ بازپرسی دادســرای اوین است گفت، دیروز 
با ســند برای وثیقه به دادسرای اوین مراجعه شد که 
گفتنــد فعلًا زمانی برای تعیین قرار وثیقه مشــخص 
نشــده اســت. او همچنین گفت، تا این لحظه مهدی 
تماســی با خانواده نداشته است و از محل نگهداری او 

نیز خبری نداریم. 

 

 

اینفوگرافیک 
گران ترین خانه های دنیا   منبع:  تحلیل بازار/ علی کریمی

مدیر پردیس سینمایی ملت مطرح کرد:
 نبود فیلم های جذاب 

مهمترین دلیل افت مخاطب سینما

بــه گفته مدیر پردیس ســینمایی ملت در حال 
حاضر مهمتریــن دلیلی که ســینماها را با چالش 
روبــرو کرده، نبود فیلم های جدید و جذاب اســت. 
کاهش بلیت فروشــی سینماها در شــرایط فعلی، 
چالش فرهنگی قابل توجهی اســت که بی توجهی 
به آن می تواند چالش های جدی تری را در پی داشته 
باشــد. در این باره ایرنا با مژگان زرگر، مدیر پردیس 
سینمایی ملت به گفت وگو نشسته که ماحصل آن 

را می خوانید:
 از شــرایط و مسائل فعلی ســینماها و 

سینمادارها بگویید
تجربه نشان داده که هرساله اوایل پاییز سینماها 
دچــار افــت مخاطب می شــوند. اما بعــد از آن با 
فیلم هــای جدید دوبــاره بلیت فروشــی قوت پیدا 
می کند. در حال حاضر مهمترین دلیلی که سینماها 
را با چالش روبرو کرده است، نبود فیلم های جدید و 
جذاب است. در واقع حدود شش ماه است که فیلم 
اجتماعــی جدید نداریم .از آنجایی که هر ســینما، 
مشتریان ثابت منطقه  خودش را دارد، وقتی فیلم ها 
تکراری باشــد، مخاطب ناخواسته به سینما نمی آید 
و عادت فیلم دیدن در سینما برایش از بین می رود. 
به نظــر من تنور فیلم دادن به ســینماها باید گرم 
باشد زیرا اکران فیلم های جدید در ژانرهای مختلف، 
زمینه ساز بازگشت قابل توجه مخاطبان به سالن های 

سینما خواهد بود.
 به نظر شما چگونه می شود این آسیب ها را 

تا حدی مرتفع کرد؟
برای بهبود شــرایط ســینماها، همه باید کمک 
کننــد. از تهیه کنندگان و ســازمان ســینمایی تا 
هرکسی که متولی امر اســت. باید فیلم های جدید 
در ژانرهای مختلف به ســینما بیاید. حتی فیلم های 
خارجی که به فرهنگ و سیاســت های ما نزدیک تر 
اســت به چرخه اکران اضافه شــود که مشتریان با 
چند فیلم جدید روبرو شــوند و انگیزه لازم را برای 
رفتن به سینما داشته باشــند. سینما مخاطب عام 
دارد. مردم سلیقه های متفاوتی دارند و در سینماها 
باید محصولاتی در ژانرهای گوناگون تدارک دید که 
انواع ســلیقه ها را در بر بگیرد. مثل سینمای حوزه 
کودک و هنر و تجربه .در چند وقت اخیر، فیلم های 
حوزه کودک بعد از مدت ها قوی و با استقبال خوبی 
روبرو شــد اما در مقابل، مخاطبان ژانر اجتماعی را 
از دســت داده ایم؛ چون فیلم جدیدی اکران نشده 
است. بهتر اســت با توجه به اینکه به جشنواره فجر 
نزدیک می شویم فیلم های خوب جشنواره سال قبل 

را هرچه زودتر به چرخه اکران اضافه کنیم.
به تعطیلی سینما  این شرایط سخت،   در 

هم فکر کرده اید؟
امیدوارم کار به اینجا نکشــد. در یک ســینما با 
چند ســالن، حداقل پنجاه نفر نیــرو کار می کنند. 
اگر هر کدام از پرســنل هم ســه تا چهار سر عائله 
داشــته باشــند، در واقع داریم در مورد ۲۰۰ انسان 
صحبت می کنیم. نمی شــود به این سادگی در مورد 
تعطیلی ســینما صحبت کرد که خدایی نکرده این 
پرسنل همین آب باریکه را هم از دست بدهند. این 
مسئله، مشــکلاتی را در پی خواهد داشت که جزو 

سیاست های سازمان سینمایی نیست.
 مراکز بلیت فروشــی چقدر می توانند در 

این مسیر به کمک تان بیایند؟
در واقــع هر قــدر راحت تر فرآینــد تهیه بلیت 
انجام شــود، بهتر است. اما در حال حاضر در بخش 
ســامانه های فروش بلیت، مشــکلی وجــود ندارد. 
به عنوان مثال در ایام جام جهانی ســامانه ســمفا، 
بلیت فروشــی فوتبال ایران را ساعت ۷ و ۸ شب باز 
کرد و شاهد بودیم که یک ساعت بعد، ظرفیت یکی 
از ســالن های ما پر شد. این نشان می دهد که مردم 
علاقه مند و پیگیر رفتن به سینما هستند و در بخش 

سامانه فروش بلیت، مشکلی وجود ندارد.
 سهم کدام یکی از این سامانه ها در بلیت 

فروشی بیشتر بوده است؟
سینما تیکت عمده سهم را در فروش بلیت دارد. 
دو سامانه دیگر نسبت به سینما تیکت نوپا و در حال 
رشد هستند. سینما تیکت از آغاز فعالیتش، تبلیغات 
و ایده های خوبی داشــته که باعث جذب مخاطبان 
شده اســت. در حال حاضر هم سامانه ها با تبلیغات 
موثــر در مراکز پر مخاطب و پر رفت و آمد شــهر 
و صرف هزینه هــای لازم می توانند به چرخه فروش 

بلیت ها کمک کنند.
آینده بخش خصوصی و سینمادار بخش   

خصوصی چه خواهد شد؟
من همیشــه مثبت نگر و امیدوارم. مطمئنم که 
دوره ایــن رکود هم می گــذرد. می توانیم یک فیلم 
خارجــی خوب را وارد چرخه اکران کنیم و یا برخی 
از تهیــه کننده ها فیلم هایشــان را اکران کنند. باید 
در نظر داشــت که هزینه راه اندازی مجدد ســینما 
از هزینه روشن نگه داشــتن چراغ سینماها در این 

شرایط کمتر خواهد بود.

دریـــچه

تا خبــر را خواندم کــه می خواهند پــل حافظ در 
تقاطــع خیابان طالقانی را خراب کننــد؛ دلم برای پل 
حافظ تنگ شــد. راســتش گریه هم کــردم. نمی دانم 
آدم بــرای پل هــا که گریــه نمی کند امــا اوضاع یک 
جــوری اســت کــه آدم می خواهــد بــرای پل ها هم 
گریه کند. شــاید این گریه به خاطر شــاخص آلودگی 
هــوای تهران هم باشــد به هــر حال از صبح اشــکم 
 ســرازیر است. نمی دانم آبریزش چشــم است یا اشک. 
بلــه معــاون فنی و عمرانی شــهرداری تهــران گفت: 
»این پل تاثیر چندانــی در ترافیک منطقه ندارد!« کلًا 
سیاســت های راهبردی مفیدی مگر برای حل ترافیک 
داشــته ایم؟ نمی دانم تاثیرش مثبت خواهد بود یا خیر؟ 
عباس شــعبانی، معاون فنی و عمرانی شهرداری گفت: 
»در حال حاضر هزینه نگهداری این پل به اندازه هزینه 
خود پل اســت و بر همین اســاس به صرفه اســت که 
این پل در صورتی کــه تأثیر چندانی بر ترافیک ندارد، 
برداشــته شــود« او هم چنین گفت: »پــل حافظ که 
در تقاطــع جمهوری قرار دارد، در حــال حاضر در فاز 
مطالعاتی اســت و احتمال برداشته شدن آن نیز وجود 
دارد.« بنابراین این جریان در دو مرحله انجام می شــود 
اول پــل حافظ در تقاطع طالقانــی در روزهای نوروز و 
مرحله بعد پل حافظ در تقاطع جمهوری اگر به تصویب 

برسد. 

صبــح کــه از خــواب بیدار شــدم دلم خواســت 
بــروم پــل حافظ امــا در این هــوای آلوده بــروم پل 
 حافظ چــه را ببینم؟ شــهر در غبــار و بی هوایی را... 
 این پل، فروردین زیبا می شــود. پرشــکوه می شــود. 
خیلی زیباســت. بخشــی از هویت این شــهر اســت. 
البته کلانشــهرهای دنیا مثل شــانگهای حالا صاحب 
 اتوبان هــای غــول پیکر هســتند. روگذر غــول پیکر

 Puxi Interchange که در شانگهای واقع شده شبیه 
یک اژدهاست. چندین طبقه است. چین استاد ساختن 
اتوبان های چند طبقه است. ما در این سال ها اتوبان صدر 
 دو طبقه ساخته ایم که می گویند ساختار کاملی ندارد. 
عید که شــهر خلوت می شود و هوا شیشه ای و ملس و 
ابرهای ســفید و باد هم هست؛ بسیار این نقطه از شهر 
زیباســت. جالب اینکه آن را در زیباترین موقع سال در 
روزهای خوش رنگ و لعابی اش تخریب می کنند... این 
پل از دهه  پنجاه میزبان تهران اســت. درست در زمان 
بازی های آســیایی،  یک شرکت بلژیکی آن را به شکل 
موقت در این نقطه نصب کرد تا کفاف آمد و شــدهای 
آن روزهــا را بدهد و باقی ماند. ایــن پل از کودکی در 
خاطره ما نشســته است؛ وقتی از آن بالا ساختمان ها را 
می دیدیم. شــبیه یک رویای زنده بود. اگر چه شهر در 
حجم ماشــین و دود خفه شــده است و آن قدر ماشین 

هست که نمی شود شهر را دید. 
پــل حافظ،  از چهــارراه کالج آغاز شــده و از روی 
خیابــان جمهوری گذشــته و تا خیابــان هاتف پیش 
می رود. حالا که دارم این ســطرها رامی نویســم خانه 
می لرزد؛ چون ساختمان سه طبقه همسایه را هم دارند 

تخریب می کنند. ساختمان زیبایی بود با آجر سه سانت 
یادگار تمام شــدن جنگ و آغاز فصلی تازه از زندگی ما 
در این شــهر... ما چرا هر چه یادگاری را می سوزانیم؟ 
نمی خواهیــم بدانیم مثلا مردم در ســی و پنج ســال 
گذشته، چطور خانه هایی را دوست داشتند؟ چقدر فضا 
بــرای زندگی بهتر بود و چقدر حیاط خانه ها بزرگ تر و 
درخت ها هم باید بودنــد. به هر حال من نمی دانم چرا 
از تخریــب پل حافظ غمگینم. انگار بخشــی از فیزیک 
قدیمی شهر است. شــاید هم به خاطر شاخص آلودگی 
هواســت که به همه چیز امروز بدبینم. امروز دوشنبه، 
۱۲فروردین سنجش کیفیت هوا در ایستگاه پارک رازی 
با شاخص ۲۰۵ و شهرداری منطقه ۱۹ با شاخص ۲۰۴ 

در وضعیت بسیار ناسالم )بنفش( است. 
دستگاه سنجش کیفیت هوا در ایستگاه های اقدسیه 
منطقه یک با شــاخص ۱۵۵، امام خمینی با شــاخص 
۱۶۸، باقرشــهر با شاخص ۱۷۵، پاســداران با شاخص 
۱۷۴، پاکدشــت با شــاخص ۱۶۳، پونک با شــاخص 
۱۵۲، پیروزی منطقه ۱۳ با شــاخص ۱۷۵، پیشــوا با 
شــاخص ۱۷۳، تربیت مدرس منطقه شش با شاخص 
۱۷۶، تهران پارک شکوفه با شاخص ۱۷۴، ستاد بحران 
منطقه هفت با شــاخص ۱۶۶، سلامت با شاخص ۱۸۸، 
شــادآباد منطقه ۱۸ با شاخص ۱۹۵، شریف منطقه دو 
با شــاخص ۱۷۱ و شهرری منطقه ۲۰ با شاخص ۱۸۴ 
 در وضعیت هوای ناســالم برای عموم )قرمز( قرار دارد. 
در این وضعیت ریختن اشــک برای پل حافظ و گفتن 
این جمله پل حافــظ خداحافظ! اهمیتی ندارد. اصلًا با 

این هوا، تا فروردین کی مرده است و کی زنده؟

پل حافظ خداحافظ!
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